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Energie-intensieve bedrijven  -  Compensatie voor indirecte CO2-kosten

In mijn schriftelijke vraag nr. 54 van 14 oktober 2016 peilde ik naar de compensatie van 
energie-intensieve bedrijven voor indirecte CO2-kosten, vanuit het Hermesfonds.

1. Zijn de verificaties voor de 81 compensatieaanvragen van 2015 intussen afgelopen?

Zo ja, graag een overzicht van alle goedgekeurde en alle afgekeurde aanvragen, met 
inbegrip van het totale goedgekeurde bedrag en het bedrag per onderneming én per 
sector.

Zo neen, wanneer zullen de verificaties achter de rug zijn?

2. Wat zijn de drie voornaamste redenen om een aanvraag te weigeren?

3. Er is in de beleidsnota 2014-2019, in de commissie Leefmilieu en de plenaire 
vergadering van het Vlaams Parlement steeds gesteld dat het Hermesfonds zorgt 
voor een prefinanciering en de compensaties uiteindelijk door het Klimaatfonds 
zullen worden betaald. 

Wanneer zal dat precies gebeuren?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 154 van 22 november 2016
van  JOHAN DANEN

1. Alle verificaties voor 2015 zijn afgerond. Nog niet alle ondernemingen hebben hun 
definitieve aanvraag ingediend bij het Agentschap Innoveren & Ondernemen. Het 
gevraagde overzicht vindt u in bijlage.

2. De belangrijkste redenen voor de weigering van een aanvraag zijn:
- de onderneming is niet tijdig toegetreden tot de energiebeleidsovereenkomst;
- het elektriciteitsverbruik is lager dan de ondergrens.

3. Nadat het Vlaamse aandeel van de Belgische veilingopbrengsten is doorgestort, zullen 
praktische afspraken gemaakt worden om de compensaties vanuit het Vlaams 
Klimaatfonds te betalen.

BIJLAGE

Overzicht


